United Finance Company SAOG P.O. Box 3652, P.C. 112, Ruwi Sultanate of Oman Tel: +968 2457 7300 Fax: +968 2456 1557 www.ufcoman.com **الشركة المتحدة للتمويل ش.ه.ع.ع** ص. ب ٢٥٢٣، رمز بريدي ١١٢، روي سلطنة عمان هاتف: ٧٣٣٠ ٧٥٥٧ ٢٩٣+ فاكس: ١٥٥٧ ٢٥٥٢ ٢٩٢+



Dated: 28 May 2025

التاريخ: 28 مايو 2025

The Issuance of Non-Convertible, Senior, unsecured Bonds.

United Finance Company S.A.O.G. ("UFC") would like to inform the Muscat Stock Exchange ("MSX") and the investors' community that it has received the approval of Financial Services Authority ("FSA") on 27th May 2025, (pursuant to FSA Decision no. E/23/2025) in relation to its Prospectus inviting subscription on private placement basis for non-convertible, senior, unsecured redeemable bonds to be issued by UFC at a price OMR 1 per Bond, aggregating up to OMR 10,000,000 with a Greenshoe Option to increase the issue up to OMR 15,000,000 ("Bonds").

Ahli Bank S.A.O.G. has been appointed as the Issue Manager and Collection Bank, and Al Busaidy, Mansoor Jamal & Co. as the Legal Advisor to the transaction.

Following the completion of the issuance the Bonds will be listed on the MSX. UFC will keep the investor community informed in relation to the subscription and private placement of the Bonds.

Nasser Al Rashdi Chief Executive Officer



إصدار سندات ممتازة غير قابلة للتحوبل وغير مضمونة.

تود الشركة المتحدة للتمويل ش.م.ع.ع ("الشركة") إفادة بورصة مسقط ("بورصة مسقط") ومجتمع المستثمرين أنها قد استلمت موافقة من هيئة الخدمات المالية ("هيئة الخدمات المالية") بتاريخ 27 مايو 2025 (وفقاً لقرار هيئة الخدمات المالية رقم هـ/2025/2023) المتعلق بنشرة إصدارها التي دعت بموجبها المستثمرين للاكتتاب الخاص في سندات ممتازة غير قابلة للتحويل وغير مضمونة يتم إصدارها من قبل المتحدة قابلة للتحويل وغير مضمونة يتم إصدارها من قبل المتحدة للتمويل بسعر =/1 ر.ع للمند وبإجمالي مبلغ =/10,000,000 ر.ع مع خيار لزيادة الحجم إلى =/15,000,000 ("السندات").

تم تعيين البنك الأهلي ش م ع ع بصفته مديرا للإصدار وبنكا للتحصيل، وتم تعيين مكتب البوسعيدي، ومنصور جمال وشركاؤهم بصفته المستشار القانوني للصفقة.

سيتم إدراج السندات في بورصة مسقط بعد إتمام إجراءات الإصدار، وستوافيكم الشركة بكل ما هو جديد فيما يخص عملية الاكتتاب في السندات.

ناصر الراشدي الرئيس التنفيذي



a